
28 yanvar 2020-ci il, çərşənbə axşamı

Mərkəzi Seçki Komissiyasının növbəti iclası

Sonra 2020-ci il fevralın 9-na 
təyin edilmiş Azərbaycan Res-
publikasının Milli Məclisinə seçkilərdə 
Vətəndaşların Əmək Hüquqlarını Müdafiə 
Liqası (“AJF&Associates İnc.” təşkilatı (Ame-
rika Birləşmiş Ştatları) ilə birgə) tərəfindən 
“exit-poll” keçirilməsi niyyəti ilə MSK-ya 
ünvanlanan müraciətə baxılıb. Komissiya 
qanunvericiliklə nəzərdə tutulan müddətdə və 
qaydada müvafiq araşdırma aparılaraq iclasa 
çıxarılan müraciəti müzakirə etdikdən sonra 
sözügedən təşkilatın qarşıdan gələn Milli 
Məclisə seçkilərdə “exit-poll” keçirmək üçün 
qeydə alınması barədə qərar qəbul edib.

Daha sonra Milli Məclisə 
seçkilərlə əlaqədar seçki hüququnun 

mübahisələndirilməsi iddiası ilə daxil 
olan müraciətə baxılıb və aparılan geniş 
müzakirələr nəticəsində müraciətlə bağlı 
əsaslandırılmış qərar qəbul olunub.

Milli Məclisə seçkilərin izlənməsinə qa-
tılan beynəlxalq müşahidəçilərin və kütləvi 
informasiya vasitələrinin nümayəndələrinin 
iştirak etdikləri iclasda, həmçinin 35 saylı 
Xətai üçüncü seçki dairəsi dairə seçki komis-
siyasının tərkibində dəyişiklik edilib və cari 
məsələlərə baxılıb.

AZƏRTAC

 � “Namizədlərin təbliğat-təşviqat 
kampaniyasını aparmaları üçün geniş imkanlar 
var. Yaradılan şərait, eyni zamanda, internet 
resurslarından istifadə namizədlərin tanınması 
və əhali qrupları ilə işləmələri baxımından geniş 
imkanlar yaradır”. Bu sözləri “Secki-2020.az” 
saytına açıqlamasında “Demokratik Azərbaycan 
Naminə” İctimai Birliyinin sədri, siyasi-analitik 
Elməddin Behbud bildirib.

Qeyd edib ki, qarşıdan gələn parlament seçkilərinin 
şəffaf və demokratik keçirilməsi üçün hər cür şərait yara-
dılıb: “Budəfəki seçkilər əvvəlkilərə nisbətən daha gərgin 
mübarizə şəraitində keçəcək. Cəmiyyətdə seçkilərə maraq 
kifayət qədər böyükdür. Çünki həm namizədlərin çoxluğu 
müşahidə olunur, həm də müxtəlif sosial kateqoriyaları 
təmsil edən perspektivli və iddialı şəxslər seçki prosesinə 
qatılıblar”.

QHT rəhbəri əlavə edib ki, yeni gənc namizədlərin də 
seçki prosesinə qoşulması, fəal təbliğat-təşviqat kampani-
yası aparması seçkiöncəsi mühiti daha da stimullaşdırır. 

Ülviyyə SABİRQIZI

Ədliyyə Nazirliyinin Bələdiyyələrlə İş Mərkəzində müşavirə
Tədbiri giriş sözü ilə açan 

Ədliyyə nazirinin müavini 
Vilayət Zahirov dövlət başçısı 
cənab İlham Əliyevin rəhbərliyi 
ilə respublikamızın hərtərəfli 
inkişafını, dövlət idarəçiliyinin 
bütün sahələrində olduğu kimi, 
ədliyyə sahəsində də həyata 
keçirilən islahatların önəmini 
vurğulayıb.

Sonra Bələdiyyələrlə İş 
Mərkəzinin rəisi Rəhman 
Məmmədov mərkəzin 2019-cu 
il ərzindəki fəaliyyəti barədə 
məruzə ilə çıxış edib.

Bildirilib ki, 2019-cu il yerli 
özünüidarəetmə orqanlarının 
formalaşmasının 20 illiyi, eləcə 
də bələdiyyə seçkilərinin uğurla 
keçirilməsi ilə yadda qalıb və 
hər iki hadisə ilə bağlı nazirlik 
tərəfindən geniş maarifləndirmə 
işi aparılıb.

Ötən il bələdiyyələrin 
fəaliyyətinə inzibati nəzarət 
sahəsində davamlı tədbirlər 
görülüb. Daxil olmuş bələdiyyə 

aktlarına inzibati nəzarət 
həyata keçirilərək qanun-
vericiliyin tələblərinə zidd 
olan aktların ləğv edilməsi 
və ya dəyişdirilməsi üçün 
bələdiyyələrə təkliflər, eləcə də 
bələdiyyələr tərəfindən təmin 
edilməyən təkliflərlə bağlı 
məhkəmələrə iddialar verilib. 
Həmçinin qanunsuz olaraq ve-
rilmiş torpaq sahələri bələdiyyə 
mülkiyyətinə və ya sahibliyinə 
geri qaytarılıb.

Bələdiyyələrin fəaliyyətinə 
inzibati nəzarəti həyata keçirən 
orqana mütləq təqdim olunmalı 
bələdiyyə aktlarının surətinin 
vaxtında təqdim edilməməsi 
və araşdırmaların aparılmasına 
maneçilik törədilməsinə görə 
Azərbaycan Respublikası İnzi-
bati Xətalar Məcəlləsinin 549-
cu maddəsinə əsasən bir sıra 
bələdiyyələrin vəzifəli şəxsləri 
barəsində inzibati xəta haqqın-
da protokollar tərtib edilərək 
məhkəmələrə göndərilib.

İnzibati nəzarət icraa-
tı qaydasında aparılmış və 
cinayət əlamətləri aşkar edilən 
inzibati araşdırmalar üzrə 
toplanmış materiallar hüquqi 
qiymət verilməsi üçün pro-
kurorluq orqanlarına təqdim 
edilib. Hesabat iclasında 
bələdiyyələrin fəaliyyətinin 
təşkilinə kömək və onlara 
metodoloji yardım sahəsində 
görülən işlər barədə məlumat 
verilib. Diqqətə çatdırılıb ki, 
maarifləndirmə tədbirlərinin 
həyata keçirilməsində Alma-
niya Beynəlxalq Əməkdaşlıq 
Cəmiyyəti (GİZ) ilə 
səmərəli əməkdaşlıq edilib. 
Bələdiyyələrin istifadəsi üçün 
hazırlanan və GİZ-in maliyyə 
yardımı ilə “Bələdiyyələrdə ar-
xiv işinin təşkilinə dair hüquqi 
aktlar toplusu” çap olunub.

Həmçinin, yerli 
özünüidarəetmə sahəsində 
bələdiyyələrin milli assosia-
siyaları, vətəndaş cəmiyyəti 

 institutları, Avropa Şurası, Av-
ropa İttifaqı və digər beynəlxalq 
təşkilatlarla, eləcə də xarici 
dövlətlərin aidiyyəti qurumları 
ilə əməkdaşlıq davam etdirilib.

Tədbirdə görülmüş işlərlə 
yanaşı, yerli özünüidarəetmə 
sahəsində aktual məsələlər, 
habelə onları doğuran səbəblərə 
də toxunulub, bununla bağlı 
mərkəzin məsul işçiləri və 
əməkdaşları dinlənilib, mövcud 
problemlərin həlli istiqamətində 
bələdiyyələrə kömək edilməsi 
üçün qarşıda duran vəzifələr 
müəyyən edilib.

Müşavirəyə yekun vuran 
nazir müavini ölkə Preziden-
tinin rəhbərliyi ilə sosial-iqti-
sadi sahədə uğurlu islahatların 
aparılması, sahibkarlığın, 
qeyri-neft sektorunun, kənd 
təsərrüfatının inkişafı üzrə 
davamlı tədbirlərin həyata 
keçirilməsi nəticəsində 
Azərbaycanın dünyada ən isla-
hatçı dövlətə çevrildiyini qeyd 

edib, bələdiyyələr tərəfindən də 
bu inkişafa töhfə verilməsinin 
əhəmiyyətini diqqətə çatdırıb. 
Bu istiqamətdə bələdiyyələrin 
maarifləndirilməsi, onların 
fəaliyyətinin təşkilinə kömək, 
bələdiyyələr tərəfindən qanun-
vericiliyin pozulması halları-
nın qarşısının alınması üçün 
həyata keçirilən tədbirlərin 
səmərəliliyinin artırılmasının 
vacibliyi vurğulanıb.

Eyni zamanda, müəyyən 
edilmiş vəzifələrin icrası, 
vətəndaşların müraciətlərinə 
xüsusi qayğı ilə yanaşılma-
sı, etik davranış qaydalarına 
dönmədən əməl edilməsi, 
korrupsiyanın yolverilməzliyi 
vurğulanıb, 2020-ci il 
“Könüllülər ili” çərçivəsində 
gənc könüllülərin ədliyyə 
fəaliyyətinə daha geniş təşviq 
olunması ilə bağlı tapşırıqlar 
verilib.

“Xalq qəzeti”

Təhsilin inkişafı dövlət siyasətində 
əsas prioritetlərdən biridir. AZƏRTAC 
xəbər verir ki, bu fikri Təhsil naziri 
Ceyhun Bayramov yanvarın  27-də 
keçirdiyi mətbuat konfransında 
söyləyib. 2019-cu ilin yekunları-
na və 2020-ci ilin hədəflərinə həsr 
edilən mətbuat konfransında Təhsil 
naziri ümumi təhsil müəssisələri 
infrastrukturunun yaxşılaşdırılması 
istiqamətində mühüm addımlar atıl-
dığını qeyd edib. Bildirib ki, 2019-cu 
ildə 84 yeni məktəb binası tikilib 
və əsaslı təmir olunub. Bu sahədə 
Heydər Əliyev Fondunun fəaliyyəti 
xüsusi qeyd edilməlidir. Ötən il fondun 
təşəbbüsü ilə onlarca məktəb tikilib 
və təmir edilib. Bununla da ötən ildə 
100-ə yaxın məktəb istifadəyə verilib. 
Yeni məktəb binalarının tikintisi və 
təmiri bu il də davam etdiriləcək. 

Məktəblərdə şagird sıxlığı 
məsələsinə toxunan Təhsil naziri 
məlumat verib ki, nazirlik bununla 
bağlı ciddi addımlar atıb, məsələ 
2020-ci ildə də diqqət mərkəzində 
saxlanılacaq. Görülən işlərə baxma-
yaraq bəzi məktəblərdə hələ də şa-
gird sıxlığı var. Azərbaycanda 4500-ə 
yaxın məktəb fəaliyyət göstərir. On-
ların təxminən 50 faizində şagirdlərin 
sayı 200 nəfər və ondan aşağıdır. 
Ölkə əhalisinin artımını nəzərə 
alsaq son illərdə şagirdlərimizin sayı 
50 min nəfər artıb. Lakin ölkədə 
əhalinin sıxlığı bərabər paylanma-
yıb. Əhali artımı bütün ərazilərdə 
eyni templə getmir. Daxili miqrasiya 
da şagird sıxlığına təsir edir. Bütün 

bunların nəticəsi  olaraq müəyyən 
məktəblərin siniflərində şagird sıxlığı 
müşahidə olunur. Bunun aradan 
qaldırılması üçün dövlət səviyyəsində 
intensiv işlər görülür. Xəzər rayonu 
Binə qəsəbəsi, Binəqədi rayonu 
kənd Binəqədi, Sulutəpə, Xırdalan 
şəhəri, Masazır və Saray yaşayış 
məntəqələrində yeni məktəb binaları-
nın tikilməsi nəzərdə tutulur. 

C.Bayramov bildirib ki, məktəblər 
üçün nəqliyyat vasitələri siste-
minin qurulması ilə bağlı Təhsil 
Nazirliyinə xeyli müraciətlər edilib. 
Müraciətləri nəzərə alaraq 2019-cu 
ildə Bakı Nəqliyyat Agentliyi ilə sıx 
əməkdaşlığa başlamışıq. 2020-2021-
ci tədris ilinin başlanğıcına qədər 
şagird sayı sıx olan məktəblər üçün 
nəqliyyat sisteminin təşkilinə nail 
olacağıq. Bu, birinci mərhələdə bütün 

məktəbləri əhatə etməyəcək, lakin 
uğurlu başlanğıc hesab oluna bilər. 

Ceyhun Bayramov dərsliklərlə 
bağlı görülmüş və görüləcək işlərdən 
də bəhs edib. O deyib ki, 2019-cu ildə 
hazırlanan və 100 məktəbdə təcrübə 
üçün istifadə olunan yeni dərsliklər 
təcrübədə özünü doğruldub. Bu 
dərsliklərin 2020-2021-ci tədris ilində 
də tətbiqi nəzərdə tutulur.

Diqqətə çatdırılıb ki, Təhsil 
Nazirliyi tərəfindən həyata keçirilən 
“Rəqəmsal bacarıqlar” və STEAM 
layihələrinin müsbət nəticələri nəzərə 
alınaraq növbəti illərdə müva-
fiq istiqamətdə fəaliyyət daha da 
genişləndiriləcək. 

Qeyd olunub ki, təmayülləşmə 
istiqamətində aparılan işlər 
nəticəsində şagirdlərin sayı 47 minə 
çatdırılıb. Ötən il təmayülləşməyə 

cəlb olunan şagirdlərin nəticələrini 
təhlil edərkən aydın olur ki, on-
ların nəticələri qeyri-təmayül 
siniflərindən fərqlənir. Ona görə 
də 2020-ci ildə təmayül siniflərinin 
və təmayülləşməyə cəlb olunan 
şagirdlərin sayının artırılması planlaş-
dırılır. 

“Ötən il şagirdlərimizin uğurları ilə 
də yaddaqalan oldu. Onlar beynəlxalq 
olimpiadalarda 40 medal qazanıblar. 
İnanıram ki, ölkədə təhsil sahəsində 
atılan addımlar şagirdlərimizin uğur-
larının bol olmasına təkan verəcək”, 
– deyə C.Bayramov qeyd edib. 

Ölkədə ali təhsil sistemində 
xeyli islahatlar aparıldığını xatırla-
dan nazir deyib ki, tələbələrin sosi-
al müdafiəsinin yaxşılaşdırılması, 
ölkədə yüksəkixtisaslı, peşəkar kadr-
lar hazırlanması, ali təhsildə rəqabət 
mühitinin formalaşdırılması sahəsində 
ölkə Prezidenti tərəfindən əhəmiyyətli 
qərarlar qəbul olunub. 2019-cu ildə 
dövlət hesabına təhsil alan tələbələrin 
sayı 66 faiz artıb. Belə ki, 2018-ci 
ildə 12 min 300 nəfər dövlət hesa-
bına ali təhsil müəssisələrinə qəbul 
olunubsa, 2019-cu ildə bu rəqəm 20 
min 500-ə çatdırılıb. Təqaüd sis-
teminin təkmilləşdirilməsi ilə bağlı 
sərəncama əsasən, dövlət hesabına 
maliyyələşən təqaüd yerlərinin sayı 
artırılıb. 2020-2021-ci tədris ilində 
isə təqaüd alan tələbələrin sayının 
50 faizə çatdırılması nəzərdə tutulur. 
Tələbələrin yataqxana şəraitinin yax-
şılaşdırılması istiqamətində də işlər 
görülüb.

 Kanadanın “Kamloops This Week” 
nəşrində “Azərbaycanın qədim, yeni və qeyri-
adi inciləri” sərlövhəli məqalə işıq üzü görüb. 
Məqalədə müəllif İren Batlerin Azərbaycana 
səfər təəssüratları, onun Bakının tarixi məkanları, 
xüsusilə də İçərişəhər, Qobustan, Yanardağ, eləcə 
də palçıq vulkanları barədə söhbət açılır. 

Müəllif səsli-küylü Bakıda insana zövq 
verən işlərdən birinin Xəzərin sahili boyu gəzinti 
olduğunu qeyd edib və ölkəmizin neftlə zəngin 
olduğunu xatırladaraq, məşhur Ceyms Bondun 
filmlərindən olan “Dünya kifayət deyil” filmi-
nin bir səhnəsi bu neft mədənlərindən birində 
çəkildiyini vurğulayıb. 

Məqalədə, həmçinin turistləri ilk baxışdan 
heyran qoyan İçərişəhərdən xüsusi bəhs edilir: 
“Gəzinti üçün ideal məkanlardan biri də paytaxtın 
divarlarla əhatə olunmuş, “İçərişəhər” adlanan 
hissəsidir. Buranın daş döşənmiş küçələri labirinti 
xatırladır. İçərişəhərdə çox sayda qədim tikili 
var ki, onların bir hissəsi bu gün kiçik otel kimi 
fəaliyyət göstərir. Buradakı restoranların çoxu 
karvansara üslubunda dizayn edilib. Hər addımda 
qarşınıza çıxan suvenir dükanlarında xalçalar, 
mis məmulatlar və s. satılır. İçərişəhərdə yerləşən 
və UNESKO-nun Ümumdünya İrsi Siyahısına 
salınmış abidələr hər kəsin diqqətini cəlb edir. 
Misal kimi, daşdan tikilmiş qədim Qız qalasını 
göstərmək olar. Ekspertlər hesab edirlər ki, bu 
tikili uzun müddət həm müdafiə qalası, həm 
rəsədxana, həm də dini ayinlərin icra olunduğu 
məkan kimi istifadə edilib”.

Məqalədə qeyd edilir ki, dünyanın aparıcı neft 
şirkətləri Xəzər dənizindəki neft yataqlarının istis-
marına 1994-cü ildən investisiya yatırmağa baş-
layıblar. Dünyanın ikinci böyük neft kəməri olan, 
Azərbaycandan Türkiyəyə qədər uzanan Bakı-
Tbilisi-Ceyhan xətti də məhz bundan sonra tikilib. 
Nəticədə Azərbaycan neftinin Qərb bazarlarına 
çatdırılması mümkün olub. Bakı şəhəri 2005-ci 
ildən, yəni məhz neft kəmərinin işə düşməsindən 
sonra çiçəklənməyə başlayıb. Müəllif, həmçinin 
Qobustandakı qayüstü təsvirlərdən, eləcə də 
palçıq vulkanlarından, Yanardağdan bəhs edərək 
onları Azərbaycanın qeyri-adi inciləri adlandırır: 
“Qobustandan təxminən 10 kilometr cənubda pal-
çıq vulkanlarının yerləşdiyi yarımsəhra landşaftı 
var. Qum təpəsinin üzərində yerləşən, boz rəngli 
soyuq palçıq vulkanı aramla köpüklənir və ətrafa 
yayılır. Palçıq vulkanına baxmaq üçün buradakı 
təpənin üzərinə çıxmaq lazımdır. Vulkan sanki 
ifritənin qaynayan qazanıdır. Dünyadakı palçıq 
vulkanlarının yarıdan çoxu, yəni təxminən 400-ü 
Azərbaycanda yerləşir. Bu əlçatan məkanda isə 

50 palçıq vulkanı var. Burada siz yalnız palçıq 
vulkanlarının və küləyin səsini eşidəcəksiniz...” 

Məqalədə, həmçinin Azərbaycanın müasir, 
dünyəvi, demokratik müsəlman ölkəsi olması, 
heyranedici coğrafi fenomenlərin mövcudluğu, 
möhtəşəm ölkədə qədimliklə müasirliyin vəhdət 
təşkil etməsi xüsusi vurğulanır.

Pakistanın ingilis dilində nəşr edilən “Na-
tional Herald Tribune” qəzetində fevralın 9-u 
ölkəmizdə keçiriləcək parlament seçkilərinə 
hazırlıqla əlaqədar məqalə işıq üzü görüb. Riaz 
Ahmad Malinin yazdığı məqalədə Azərbaycanın 
müsəlman Şərqində ilk demokratik respublika 
olması qeyd edilir. Ölkədə parlament seçkilərinə 
hazırlıq prosesi, namizədlərin qeydə alınması və 
s. istiqamətdə görülən işlər barədə geniş məlumat 
verilir.

Məqalədə müstəqil ekspert Mahmood ul Ha-
sanın fikirlərinə də yer ayrılır. O, Azərbaycanda 
çox sayda müstəqil namizədin seçkidə iştirakını 
alqışlayır və bu faktın ölkənin siyasi və demok-
ratik yetkinliyinin sübutu olduğunu bildirir. 
O deyir ki, Azərbaycan Konstitusiyası şəffaf 
seçkilərdə rəqabətə və siyasi azadlığa təminat 
verir. Məqalədə qeyd edilir ki, ədalətli, azad və 
şəffaf seçkilər müasir dünyada siyasiləşmə və 
demokratikləşmənin yüksək səviyyəsinə çatmaq 
üçün olduqca önəmlidir. Müəllif Azərbaycanda 

müntəzəm olaraq seçki keçirilməsi, nəticədə 
ölkənin siyasi yetkinlik və iqtisadi tərəqqi yolunu 
tutduğunu vurğulayır. Müəllif məqaləsini bu 
fikirlə bitirir: “Qarşıdan gələn parlament seçkiləri 
mövcud siyasi sistem və iqtisadi islahatlar üçün 
çox vacibdir”. 

Əfsanə BAYRAMQIZI,
 “Xalq qəzeti”

“Milli Məclisə keçiriləcək seçkilər 
transformasiyanın yeni mərhələsi olacaq”

“Ölkənin çiçəklənməsinin əsas təminatı 
azərbaycan lıların Prezident İlham Əliyevin həyata 
keçirdiyi keyfiyyətli dəyişikliklərə inamıdır. 
Şübhə yoxdur ki, Milli Məclisə keçiriləcək 
seçkilər transformasiyanın yeni mərhələsi olacaq. 
Aydındır ki, ölkənin inkişafının hər bir mərhələsi 
xüsusi yanaşma tələb edir. Eyni zamanda, 
parlamentdə də təcrübəli, bacarıqlı siyasətçilərin, 
fərqli dünyagörüşü olan nəslin nümayəndələrinin 
təmsil olunması əsas amillərdəndir. Əsas odur ki, 
bu şəxslər dövrün çağırışlarına çevik cavab verə 
bilən insanlar olsunlar”, – deyə Dmitri Savelyev 
vurğulayıb.

Rusiyalı parlamentari bildirib ki, seçkilərdə 
namizədlərin sayının çoxluğu ölkədə artan siyasi 
fəallığın göstəricisidir: “2015-ci ilin noyab-
rında mən Milli Məclisə keçirilən seçkilərdə 
müşahidəçi idim. Həmin seçkilərdə yüksək 

təşkilatçılıq, şəffaflıq və demokratik mühitin 
şahidi oldum. Bu seçkiləri də Rusiya Dövlət 
Dumasının digər deputatları və Federasiya Şura-
sının üzvləri ilə birlikdə daxil olduğum böyük bir 
nümayəndə heyəti izləyəcək. Əminəm ki, bu dəfə 
də Azərbaycan yeni tərkibli parlamentin forma-
laşmasına məsuliyyətlə yanaşacaq, seçkilərin 
ölkənin qanunvericiliyinə və beynəlxalq hüquq 
normalarına tam uyğun şəkildə keçirilməsi təmin 
ediləcək”.

Hazırladı: 
Anar ƏLİYEV, “Xalq qəzeti”

Azərbaycan və Ermənistan Xarici İşlər 
nazirlərinin görüşü Cenevrədə olacaq

Bu il yanvarın 29-30-da İsveçrənin Cenevrə 
şəhərində Azərbaycan Respublikasının Xarici 
İşlər naziri Elmar Məmmədyarovun ATƏT-in 
Minsk qrupunun həmsədrləri və Ermənistanın 

Xarici İşlər naziri Zöhrab Mnatsakanyan ilə 
görüşünün keçirilməsi nəzərdə tutulur.

Bu barədə AZƏRTAC-a Xarici İşlər Nazirliyi-
nin mətbuat xidmətindən məlumat verilib. 

Xarici mətbuat 
Azərbaycan haqqında 

Türkiyənin Elazığ 
bölgəsində baş vermiş güclü 
zəlzələ ilə əlaqədar Prezident 
İlham Əliyevin Türkiyə 
Prezidenti Rəcəb Tayyib 
Ərdoğana ünvanladığı 
məktub Türkiyənin aparıcı 
media orqanlarında, o 
cümlədən “Sabah” qəzetində 
işıqlandırılıb. Məktubda qeyd 
edilir: “Elazığda baş vermiş 
güclü zəlzələ nəticəsində 
çoxsaylı insan tələfatı və 
dağıntılar barədə xəbər 
məni son dərəcə sarsıtdı. 
Bu ağır məqamda hər cür 
yardım göstərməyə hazır 
olduğumuzu bildirir, Sizə, 
həlak olanların ailələrinə və 
yaxınlarına, qardaş Türkiyə 
xalqına öz adımdan və 
Azərbaycan xalqı adından 
dərin hüznlə başsağlığı verir, 
yaralananlara və xəsarət 
alanlara şəfa diləyirəm”.

Dünən Məzahir Pənahovun 
sədrliyi ilə Mərkəzi Seç-
ki  Komissiyasının (MSK) 

növbəti iclası keçirilib. MSK 
Katibliyinin Media və ictimai 
əlaqələr şöbəsindən verilən 
məlumata görə, əvvəlcə ko-
missiyanın 17 yanvar 2020-ci il 
tarixli iclasının  protokolu təsdiq 
olunub. 

Ədliyyə Nazirliyinin 
Bələdiyyələrlə 
İş Mərkəzində 

bələdiyyələrin 
fəaliyyətinin təşkilinə 
kömək və onlara 
 metodoloji yardım, inzi-
bati nəzarət sahəsində 
 2019-cu il ərzində gö-
rülmüş işlərə və qarşıda 
duran vəzifələrə dair 
müşavirə keçirilib.

“Azərbaycan davamlı olaraq siyasi, iqtisadi və sosial 
islahatlar aparan, dünyanın ən dinamik inkişaf edən 
ölkələrindən biridir”. Bunu “Secki-2020.az”  saytına 
 açıqlamasında Rusiya Dövlət Dumasının deputatı, 
Rusiya-Azərbaycan parlamentlərarası dostluq qrupunun 
rəhbəri Dmitri Savelyev bildirib.

“Təhsilin inkişafı dövlət siyasətində 
əsas prioritetlərdən biridir”

Azərbaycanda aparılan 
genişmiqyaslı islahatlar təhsil 
sektoruna da müsbət təsir 
göstərir. Son illər təhsil üzrə 
strategiya və proqramlar 
qəbul edilib. 

“Cəmiyyətdə 
seçkilərə maraq 
kifayət qədər 
böyükdür”

Hicran
Машинописный текст
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